
   Program 11. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 
konaného dne 26. 03. 2024 v 18:15 hod.

1/11 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/11 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/11 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/11 Kontrola usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 20. 02. 2024
5/11     Zpráva starosty o činnosti obce
6/11 Oprava obecního úřadu
7/11 Regenerace obecního fotbalového hřiště
8/11 Různé

Závěr

Přítomni dle prezenční listiny: 9
 
1 / 11 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 
odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  11.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž konstatoval, že na dnešním zasedání nejsou přítomni - Ing. Petr Žůrek (řádně 
omluven) a Bc. Aleš Židek (řádně omluven). Konstatoval, že se jedná o řádné zasedání  
zastupitelstva,  které  bylo  svoláno  a  vyhlášeno  dle  Jednacího  řádu  Zastupitelstva 
statutárního  města  Opavy.  Zápis  z minulého  jednání  zastupitelstva  byl  podepsán 
určenými ověřovateli  a  proti  tomuto  nebyly  vzneseny  žádné připomínky.  Proto  se 
zápis pokládá za schválený. 

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce.

- Pokud  subjekt  údajů,  tj.  fyzická  osoba,  k níž  se  osobní  údaje  vztahují,  žádá  o 
vypuštění  osobních a  citlivých údajů  dle  zákona o ochraně  osobních údajů,  nechť 
uplatní své právo dle poučení starosty obce před zahájením zastupitelstva. 

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 / 11 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. 
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. V rámci programu starosta navrhl vyjmout bod 7. Regenerace obecního 
fotbalového hřiště - z důvodu, že proběhla debata s vedením TJ Suché Lazce a to 
doporučuje spíše investovat do automatického zavlažovacího systému než do 
regenerace hřiště. To je ovšem větší investice a cca 400-500 tisíc korun pokud by se 
zařídil svépomocí v rámci brigád. V letošním roce se takto rozsáhla investice do 



obecního hřiště neplánuje a bod je odložen na neurčito.  Nově je tedy  zasedání 
zastupitelstva MČ Suché Lazce je schválen v této podobě: 

1/11 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/11 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/11 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/11 Kontrola usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 20. 02. 2024
5/11     Zpráva starosty o činnosti obce
6/11 Oprava obecního úřadu
7/11 Různé

Závěr

- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

3 /11 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 
MČ Suché Lazce

- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová
- Ověřovateli byli zvoleni Tomáš Balhar a Darina Vašková
- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 11 Kontrola usnesení ze dne 20. 02. 2024
- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 20.02 2024. Usnesení je 

průběžně plněno.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

5 / 11 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta  obce  informoval,  že  oprava  chodníku  podél  ulice  Přerovecká  pokračuje. 

Dokončení chodníku se předpokládá na konec dubna 2024. V tomto týdnu započala 
poslední  etapa chodníku od bytovek u zemědělského družstva k obchodu a pak od 
Přerovecké č.o. 11 až ke kostelu. Od Přerovecké č. o. 25 se budou opravovat vjezdy až 
na Přeroveckou č. o. 79. 

- P. Tomáš Balhar se dotázal, zda všechny vjezdy budou z dlažby.
- Starosta sdělil, že ano. Všechny vjezdy budou stejné.
- Starosta informoval, že probíhá rekonstrukce dílny pro zaměstnance. V příštím týdnu 

by mělo být již hotovo. Ještě dojde k výmalbě a nastěhování nábytku. Zaměstnanci 
dostanou nové ruční nářadí a vybavení.

- Starosta dále informoval, že pokračuje čištění cesty Ke Strážnici. Dochází k odstranění 
ostružiní a náletu. Částečně strojově a částečně ručně.

- Starosta sdělil, že konzultoval cestu Ke Strážnici s Technickými službami a.s., která se 
týkala  úseku u pomníku padlých.  Cesta  se  bude muset  zhutnit  a  přijde sem silný 
makadam. Odtok vody se bude řešit vytvořením valu, který bude vodu odtahovat do 
pole. Bylo by zde vhodné vytvořit remízek. 

- Pí Darina Vašková se dotázala, kdo se postará o úpravu zeleně po skončení realizace 
opravy chodníku podél ulice Přerovecká.

- Starosta sdělil, že realizující firma Technické služby a.s. Upraví terén a zasejí trávu.
- P. David Vícha se dotázal na obrubníky, které jsou opravami chodníku poničeny.
- Starosta sdělil, že poničené obrubníky Technické služby a.s. vymění.
- P. Tomáš Balhar se dotázal, zda již proběhla schůzka ohledně kanalizace.
- Starosta sdělil, že zatím sjednání schůzky neřešil. 



- Starosta pozval všechny zastupitele na akci k výročí osvobození obce Suché Lazce, 
která proběhne v pátek 19. 4. 2024.

- Dále starosta sdělil, že s panem Davidem Závěšickým chystají výstavu k výročí 120 
let od narození našeho rodáka Frani Směji. Navštívili vnučku pana Směji, která žije 
v Opavě a  chce nám věnovat  vybavení,  které  pan Směja využíval.  Výstava potrvá 
týden od 27. 5. 2024 do 2. 6. 2024 v kulturním zařízení obce.

- Dále starosta informoval, že pamětní deska na rodném domě Frani Směji se opraví, ale 
bude se muset řešit, kam se umístí, majitel domu nesouhlasí s jejím navrácením na 
fasádu domu.  Před domem je pozemek obce a zde se zřejmě umístí  zídka a na ní 
pamětní deska.

- Starosta informoval, že kulturní léto v Suchých Lazcích začne akcí „Gulášfest“, která 
se uskuteční 1. 6. 2024. 

- Starosta dále informoval,  že s panem Davidem Martínkem byla uzavřena dohoda o 
pracovní činnosti od 21. 3. 2024 do 30. 9. 2024 na pomocné práce a sekání trávy.

- P. Tomáš Balhar se dotázal na osvětlení u místního hřbitova.
- Starosta sdělil, že osvětlení bude realizováno v příštím roce.

      Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

6 / 11 Oprava obecního úřadu
- Starosta zaslal informace o opravě obecního úřadu zastupitelům mailem. 
- Starosta sdělil, že tuto akci měl v plánu na letošní rok a v tuto chvíli se stala aktuální, 

a proto požádal  zastupitelstvo o schválení  finanční  částky na tyto práce. Postavení 
lešení plus pronájem lešení. Lešení budeme mít půjčené od pana Petra Steyera (10 000 
Kč pronájem) + postavení lešení bude dělat přímo osoba, která s tímto má dlouholetou 
praxi zde je částka předjednaná a měla by se pohybovat do 10 000 Kč. 

- Dále sdělil informace k samotným úpravám na obecním úřadě. Jedná se o instalace 3 
ks nových střešních oken, tak, aby byl prostor, který se týká střechy, nachystám na 
budoucí rekonstrukcí půdního prostoru pro potřeby obce. Vyčištění střešní krytiny od 
mechu, který je na straně od hlavního vchodu již výrazně zapuštěn do střešní krytiny, 
natření  dřevěných  podhledů  a  následně  natření  fasády,  natření  mříží  a  doplnění 
chybějících plechových konstrukcí nad okny.  Celá akce by měla stát cca 120 000 Kč. 
Střešní okna bude instalovat pan Jan Konečný, natírat fasádu náš zaměstnanec pan 
Martin  Žůrek  a  pan  Radek  Adamčík,  plechové  prvky  pan  Jan  Konečný,  natírání 
podhledů pan Martin Žůrek a vše ostatní  již naši  zaměstnanci především tedy pan 
Martin Žůrek. Při jednom se bude natírat i fasáda a dřevěné konstrukce na dílně pro 
zaměstnance obce.   Vše by se mělo stihnout do doby, než začne sekání trávy.

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení částky 120 000 Kč na opravu obecního úřadu. 
- Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

7/11 Různé
- Starosta  informoval  zastupitele,  že  je  nutná  výměna  plynového  kotle  v  kulturním 

zařízení  obce.  Plynový kotel  na ohřev vody je v havarijním stavu, vznikl plouživý 
plamen a kotel se musel odpojit. Dojde k výměně stávajícího plynového kotle a kotle 
na ohřev vody za kondenzační kotel. Opravu provede pan Jiří Kunc z Otic ve středu 
tohoto  týdne  na  doporučení  pana  Václava  Žůrka.  Dojde  k výměně kotle,  vyčištění 
spalinových cest a revizi.

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení částky cca 81 000 Kč bez DPH na výměnu 
kotle v kulturním zařízení obce.

- Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0



- Dále starosta požádal zastupitele o schválení, že odkup chodníku bude za jednotnou 
cenu, za kterou vykupuje chodníky také město (400-500 Kč za m²) a navrhl 450 Kč za 
m². 

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení výkupní částky 450 Kč za m².
- Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

- P.  David  Vavrečka  se  dotázal  za  schody  k tribuně  na  obecním  hřišti,  zda  budou 
opraveny.

- Starosta sdělil, že ano.
- P. Tomáš Balhar se dotázal na pana projektanta ke kanalizačním přípojkám.
- Starosta sdělil, že Ing. Libor Horák projektuje přípojky a na webu obce byli přidáni 

další tři projektanti, které mohou občané oslovit.
- P. Tomáš Balhar se dotázal, kde budou občané platit stočné.
- Starosta  sdělil,  že  poté  co  budou připojeni  a  budou mít  projektovou dokumentaci, 

uzavřou smlouvu se společností SMVak a.s. a následně na to mohou žádat na SMO o 
dotaci 5 000Kč za připojení do splaškové kanalizace.

- P.  Josef Doboš se dotázal,  zda  se budou napojovat  fotbalové  kabiny do splaškové 
kanalizace.

- Starosta sdělil, že nikoliv.
Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

Závěr

Darina Vašková                                               Tomáš Balhar



               U S N E S E N Í
11. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 26. 03. 2024 v 18:15 hodin
v místo konání, Přerovecká 129/68, Suché Lazce

1/11 ZMČ 24 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/11 ZMČ 24 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

                                    Nově tedy program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce je
schválen v této podobě: 

1/11 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/11 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/11 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/11 Kontrola usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 20. 02. 2024
5/11     Zpráva starosty o činnosti obce
6/11 Oprava obecního úřadu
7/11 Různé

Závěr

Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/11 ZMČ 24 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 26. 03. 2024
a ověřovatelé
a) Pí Darinu Vaškovou
b) P. Tomáše Balhara 
Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/11 ZMČ 24 Kontrola usnesení ze dne 20. 02. 2024
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 20. 02. 2024
Výsledek hlasování: 
Pro: 9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

5/11 ZMČ 24 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí



- Informace o opravě chodníku podél ulice Přerovecká  
- Informace o vjezdech
- Informace o rekonstrukci dílny zaměstnanců
- Informace o čistění ulice Ke Strážnici 
- Informace konzultaci s Technickými službami a.s. 
-Informace o úpravě zeleně
- Informace o poškození obrubníku
- Informaci o schůzce ohledně kanalizace
- Pozvání na akci k výročí osvobození obce
- Informaci o výstavě k výročí Frani Směji
- Informaci o kulturním létě
- Informaci o osvětlení u místního hřbitova
Výsledek hlasování: 
Pro: 6, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

6/11 ZMČ 24 Oprava obecního úřadu
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Částku 120 000Kč na opravu obecního úřadu.
Výsledek hlasování: 
Pro:9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

7/11 ZMČ 24 Různé
Zastupitelstvo městské části
Schvaluje:
Částku 81 000 Kč bez DPH na výměnu kotle v kulturním zařízení.
Výsledek hlasování: 
Pro:9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

 Zastupitelstvo městské části
Schvaluje:
Výkupní částku za chodníky v MČ Suché Lazce 450 Kč za m²
Výsledek hlasování: 
Pro:9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o opravě schodů k tribuně na obecním hřišti
- Informaci o projektantovi ke kanalizačním přípojkám.
- Informaci o stočném
- Informace o napojení fotbalových kabin ke splaškové kanalizaci

Výsledek hlasování: 
Pro: 9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

Závěr



Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce
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